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PROTOKOLL LÄNGDRÅD 12 APRIL 2021 
 

Tid: 20:00   Plats: Teams  

 

Närvarande ledamöter: Längdrådets ledamöter.  

Meddelat förhinder: Patric Björk.  

Närvarande tjänstemän: Daniel Fåhraeus, Karin Ersson.  

 

1) Föregående protokoll. 22 mars 2021 

Lades till handlingarna.  

 

2) Rapport organisation.  

SSF Längd samt SSF övergripande.  

Ludvig 50% (fortfarande arbetsträning, mestadels administration) 

Johan Linneus, marknad är deltids föräldraledig ett tag framöver.  

En del i personalen har lyckats vara ledig en del under påsken. 

Landslagets organisation håller på att formas. Det är främst medicinska 

teamet och vallaorganisationen som håller på att formas just nu.  

Arbetet med att välja en ny ordförande går vidare. Kandidat som är 

tillfrågad har avböjt med hänvisning till att det finns en motion som 

ligger hos styrelsen om grenrådens mandat, vilket gör att man vill 

avvakta för att se vilka mandat rådet får i framtiden. Göran sitter kvar 

under maj och junimötet.  

 

3) Strategisk plan.  

Feedback från ledamöterna från DF:s dragning 22 mars.  

Anna M har lämnat in synpunkter innan mötet. Mötet diskuterade 

upplägget och arbetet i arbetsgrupperna under våren.  

 

4) Möte LK ordföranden 18/4.  

Möte arbetsgrupper 8 maj.  

Daniel kommer under dessa tillfällen genomföra samma dragning som 

han genomfört i längdrådet.  
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5) FIS frågor. 

Banlängd, hållbarhet, kvoter m.m - diskussion.  

Flourförbud, distanser, kvotfrågan, hållbarhet – mindre antal VC orter är 

stora frågor under kommande möten. FIS möten sker i slutet av maj 

digitalt.  

 

6) Rapport fokusområden.  

TD/regelgruppen:   
Nu när SM-tävlingarna i Kalix är genomförda är tävlingssäsongen avslutad. 
Det har varit en säsong med mycket ändringar i tävlingsprogrammet. Det 
har gjort att flera av våra TD inte har haft några uppdrag och några har varit 
på fler. Det var en strategi som TD/regelgruppen valde, utifrån att det har 
varit mycket extra runt coronarestriktionerna att sätta sig in och då har 
främst de som är FIS-TD fått uppdragen. Till några tävlingar har det varit 
svårt att utse TD både utifrån smittoläget i regionen och kostnaden för 
arrangören. På tjejvasan blev lösningen att TDA var på hemma plan och 
deltog digitalt i juryarbetet. Det ska vi utvärdera för att se om det är något s 
Vi ska utveckla.  
Vi planerar nu inför vårt årliga vårmöte, som i år blir digitalt och uppdelat 
på två tillfällen.  
 
Barn och ungdomsgruppen: 
Inget nytt. Inget möte sedan sist. De sitter på möte samtidigt som oss nu.  
 
 

7) Övriga frågor 

Datadriven utveckling, DF svarar KF om Längds svar. Ledamöter 

inkommer med synpunkter om det finns.  

Lasse J rapporterade från SM Kalix. Bra och uppskattade tävlingar. 

Frågor kom upp från föreningar om varför åkarna behöver ha 

nummerlappar på sig på prisutdelning/foton osv. Föreningar och 

arrangör förlorar då möjlighet till exponering. I övrigt väldigt bra 

tävlingar och mycket exponering i media.  

 

8) Mötet avslutas. 

 

Kommande möten: 10 maj, 14 juni.  

 

 


